
Z	  Á	  P	  I	  S	  N	  I	  C	  A	  	  	  č.	  2/2015	  
z	  2.	  riadneho	  zasadnutia	  Obecného	  zastupiteľstva	  obce	  	  Perín	  –	  Chym	  ,	  dňa	  13.	  3.	  2015	  

	  

Prítomní	  :	  	  Podľa	  prezenčnej	  listiny	  

Za	  návrhovú	  komisiu	  :	  Ing.	  Roland	  	  Vinter,	  	  Róbert	  Kapaló	  

Za	  overovateľov	  zápisnice:	  Karol	  Kočiš,	  Ladislav	  Urbán	  

Zapísala	  :	  	  Ing.M.	  Štefánová	  

	  

Program	  :	  
• Otvorenie (určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice; voľba návrhovej komisie; schválenie       

programu) 

• Správa starostu obce 

• Správa predsedov jednotlivých komisií 

• Podmienky zberu komunálneho odpadu – firma AVE SK s.r.o. 

• Správa o verejnej bezpečnosti obce  (OR PZ Košice-okolie, Obvodné oddelenie PZ 

Veľká Ida) 

• Výzvy na doplnenie územného plánu 

• Rôzne (žiadosti občanov, pripomienky, námety, sťažnosti)           

• Diskusia 

• Záver 

	  
	  
K	  bodu	  č.1	  :	  	  
Zasadnutie	   obecného	   zastupiteľstva	   sa	   začalo	   príhovorom	   starostu	   obce	   MVDr.	   Ladislava	  
Molnára	   PhD.	   ,	   ktorý	   srdečne	   privítal	   poslancov,	   kontrolóra	   obce,	   mjr.JUDr.	   Rastislava	  
Gergeľa	   –riaditeľa	   OR	   PZ	   vo	   Veľkej	   Ide	   a	   všetkých	   prítomných.	   Starosta	   predložil	   návrh	  
programu,	   ktorý	   doplnil	   o	  jeden	   bod.	   Navrhol	   návrhovú	   komisiu,	   overovateľov	  	  
a	  zapisovateľku	  zápisnice,	  ktorí	  boli	  schválení.	  
	  
	  



K	  doplnenému	  bodu	  :	  
Nakoľko	   pri	   ustanovujúcom	   zasadnutí	   bolo	   prijaté	   uznesenie	   č.2/2015,	   v	  ktorom	   bol	   za	  
poslanca	   oprávneného	   zvolávaním	   vedením	   OZ	   určený	   Ing.	   Roland	   Vinter,	   ktorý	   je	   aj	  
zástupcom	  starostu,	   toto	  uznesenie	  bolo	   zrušené	  a	  novourčeným	  poslancom	  bol	   schválený	  
Marek	  Trembecki.	  
	  
K	  bodu	  	  č.2	  :	  
Starosta	  obce	  oboznámil	  	  prítomných	  o	  svojej	  doterajšej	  	  a	  prebiehajúcej	  činnosti.	  

• stavebný	  úrad	  má	  na	  starosti	  p.	  Lenka	  Kappanová	  
• nové	  právne	  zastúpenie	  obce	  -‐pán	  JUDr.	  Ján	  Hovančák	  
• nový	   správca	   siete,	   ktorý	   má	   na	   starosti	   novú	   webovú	   stránku	   a	  počítače	   -‐	   JUDr.	  

Miroslav	  	  	  	  	  Bóry	  
• externé	  účtovníctvo	  -‐p.Jarmila	  Soltészová,	  	  
• mzdy	  –	  spoločný	  úrad	  Beniakovce	  
• údržba	  obecných	  objektov-‐	  upratovanie	  pivnice	  budovy	  obecného	  úradu,	  zbrojnice	  
• kúpa	  prívesného	  vozíka	  
• upratovanie	  dvora	  bývalej	  školy	  v	  Chyme	  a	  plánovaná	  oprava	  budovy	  
• havarijný	  stav	  radiátorov	  a	  záchodov	  v	  budove	  obecného	  úradu,	  
• rekonštrukcia	  kuchyne,	  nákup	  riadu	  a	  príborov	  
• prebiehajúci	  výrub	  stromov,	  zber	  nepotrebných	  pneumatík	  
• problém	   so	   smetiskom	   v	  Chyme-‐	   riešenie	   s	  odborom	   starostlivosti	   o	  životné	  

prostredie	  
• oprava	  ampliónov	  verejného	  rozhlasu	  a	  oprava	  verejného	  osvetlenia	  
• informoval	  o	  činnosti	  Východoslovenskej	  vodárenskej	  spoločnosti	  na	  území	  všetkých	  

3	  častí	  obce.	  
• cesta	  Perín-‐Hidasnémeti	  –plánované	  stretnutie	  a	  konanie	  so	  Správou	  ciest.	  
• stretnutie	  starostov	  ABOV	  v	  ABOVE	  
• spolupráca	  obce	  s	  Úradom	  práce,	  sociálnych	  vecí	  a	  rodiny	  –aktivačná	  činnosť.	  
• plánovaná	  výmena	  elektrických	  ističov	  –	  úspora	  energie.	  
• dôchodcovia	  ponúkli	  pomoc	  pri	  výsadbe	  kvetov	  v	  obci	  
• pripravovaná	  súťaž	  pre	  umelcov	  

	  
K	  bodu	  	  č.	  3	  :	  
Marek	   Trembecki,	   ako	   predseda	   komisie	   pri	   výkone	   funkcií	   verejných	   funkcionárov	   na	  
ochranu	   verejného	   záujmu	   potvrdil,	   že	   komisia	   prevzala	   a	  vykonala	   kontrolu	   podania	  
majetkového	  priznania	  starostu	  obce.	  
Ing.	   Roland	   Vinter,	   ako	   predseda	   finančnej	   komisie,	   informoval	   prítomných	   o	  finančnom	  
stave	   obce	   k	  danému	   dňu	   a	  navrhol	   zriadenie	   inventarizačnej	   komisie.	   Správa	   predsedu	  
finančnej	  komisie	  je	  v	  prílohe.	  	  
Starosta	  dal	  hlasovať	  za	  zabezpečenie	  výkonu	  komplexnej	  inventarizácie	  majetku	  obce.	  
	  
	  
	  



	  
K	  bodu	  č.	  4	  
Starosta	  obce,	  MVDr.	  Ladislav	  Molnár	  PhD.,	  informoval	  prítomných,	  že	  na	  zasadnutie	  OZ	  bola	  
pozvaná	  aj	  zamestnankyňa	  spoločnosti	  AVE	  SK	  p.Ing.	  Rabatinová,	  ktorá	  sa	  však	  ospravedlnila	  
a	  zaslala	  písomnú	  správu.	  
V	  správe	   uviedla	   aj	   ceny	   za	   odvoz	   odpadu.	   Starosta	   informoval	   o	  možnosti	   zakúpenia	   si	  
jednorázových	   sáčkov	   na	   likvidáciu	   odpadu.	   Ďalej	   informoval	   o	  počte	   kontajnerov	  
a	  veľkokapacitných	  kontajneroch.	  
Informoval	  o	  zákaze	  pálenia	  odpadu.	  Dal	  hlasovať	  o	  prehodnotení	  poplatkov	   za	  komunálny	  
odpad.	  
	  
K	  bodu	  č.	  5	  
Riaditeľ	   OR	   PZ	   vo	   Veľkej	   Ide,	  mjr.	   JUDr.Gergeľ	   poďakoval	   za	   pozvanie	   a	  predniesol	   správu	  
o	  verejnej	   bezpečnosti,	   o	  trestnej	   činnosti	   v	  obci,	   o	  priestupkoch	   a	  dopravných	   nehodách.	  	  
Žiadal	  o	  súčinnosť	  pri	  nahlasovaní	  trestných	  činností	  a	  informoval	  aj	  o	  dopravných	  hliadkach	  
a	  o	  kontrole	   vodičov.	   Ďalej	   informoval	   o	  možnosti	   státia	   a	  zastavenia	   s	  motorovými	  
vozidlami,	   nakoľko	   boli	   sťažnosti	   občanov	   na	   parkovanie	   áut	   v	  obci.	   Na	   sťažnosť	   p.Štefana	  
Báránya	  na	  cestu	  do	  Maďarska	  odpovedal	  starosta.	  Informoval,	  že	  pozemok	  je	  vo	  vlastníctve	  
SPF	   a	  žiadal	   o	  spoluprácu	   VÚC.	   	   Pán	   Bárány	   žiadal	   o	  umiestnenie	   dopravnej	   značky	  
zakazujúcej	   vjazd	   	   TIR	   vozidlám.	   Mjr.	   JUDr.Gergeľ	   vysvetlil,	   že	   on	   ako	   riaditeľ	   ORPZ	   sa	  
k	  umiestňovaniu	   dopravných	   značiek	   nemôže	   vyjadriť.	   Poslanec	   Pavol	   Štefán	   sa	   pýtal	   na	  
konkrétny	  prípad	  trestnej	  činnosti	  v	  Chyme.	  Na	  túto	  otázku	  mu	  bolo	  zodpovedané.	  Starosta	  
sa	  pýtal	  na	  prípad,	  keď	  osamelo	  žijúca	  osoba	  nejaví	  známky	  života,	  či	  môže	  vniknúť	  do	  domu.	  
Odpoveďou	  bola,	  aby	  sme	  to	  nahlásili	  polícii.	  
Nelegálne	  je	  spaľovanie	  aj	  biologického	  odpadu.	  
Pán	  Cibuľa	  sa	  pýtal	  na	   likvidáciu	  skládok	  odpadu,	  nakoľko	  ráno	  v	  TV	  počul	  diskusiu	  na	  túto	  
tému,	   že	   skládky	   odpadu	   môžu	   byť	   likvidované	   z	  projektov	   EÚ.	   Starosta	   povedal,	   že	   obe	  
skládky	   (v	   Períne	   aj	   Chyme)	   sa	   nachádzajú	   na	   súkromných	   pozemkoch	   a	  nie	   na	   obecných,	  
preto	  za	  tie	  pozemky	  zodpovedá	  vlastník,	   resp.	  užívateľ.	   	  Ďalej	  pri	  projektoch	   je	  spoluúčasť	  
obcí	  a	  pri	  takom	  množstve	  odpadu	  to	  predstavuje	  vysokú	  finančnú	  spoluúčasť.	  
Starosta	  zdôraznil,	  že	  dôležitá	  je	  prevencia	  a	  nie	  už	  samotná	  likvidácia	  odpadu.	  
Nakoľko	  došlo	  k	  havarijnej	  situácii	  v	  budove	  obecného	  úradu,	  poslanec	  Ing.	  Roland	  Vinter	  
odišiel	   zo	   zasadnutia	   túto	   situáciu	   riešiť.	   Z	   tohto	   dôvodu	   sa	   ďalšieho	   hlasovania	  
nezúčastnil.	  
Mjr.	  JUDr.	  Gergeľ	  predstavil	  brožúrku	  na	  prevenciu	  pred	  kriminalitou	  pre	  deti	  aj	  dospelých.	  
Poďakoval	  sa	  za	  pozvanie	  a	  rozlúčil	  sa.	  
Pán	  starosta	  dal	  hlasovať	  o	  správe	  riaditeľa	  OZ	  PZ.	  
	  
K	  bodu	  č.	  6	  
Starosta	   informoval	   prítomných	   o	  existencii	   územného	   plánu,	   ku	   ktorému	   sa	   však	   občania	  
Gomboša	  nemohli	  v	  minulosti	  vyjadriť	  ani	  o	  ňom	  nevedeli.	  	  Boli	  vykonané	  zmeny	  v	  územnom	  
pláne,	   avšak	   mnoho	   z	  požiadaviek	   občanov	   nebolo	   zapracovaných.	   A	  preto	   starosta	   po	  
konzultácii	   s	  pánom	   Malinovským	   vyhlásil	   výzvu	   na	   doplnenie	   požiadaviek	   občanov	   vo	  
všetkých	  častiach	  obce.	  



	  
	  
K	  bodu	  č.	  7	  
V	  tomto	  bode	  starosta	  predniesol	  podané	  žiadosti	  občanov:	  

• žiadosť	   bývalej	   starostky	   obce	   Mgr.Adrieny	   Baranovej	   o	  preplatenie	   nevyčerpanej	  
dovolenky	  za	  rok	  2014	  

• v	  zmysle	   zákona	   254/1994	   Z.z.	   informoval	   poslancov	   o	  plate	   starostu	   podľa	   počtu	  
obyvateľov	  (858	  x	  1,98	  =	  1698.84	  €	  po	  zaokrúhlení	  1699	  €	  )	  

• žiadosť	  riaditeľky	  materskej	  školy	  o	  doplnenie	  člena	  školskej	  rady	  
• riešenie	  sporu	  obce	  so	  spoločnosťou	  KALGO	  s.r.o.	  
• mimosúdne	  vyrovnanie	  záväzku	  obce	  voči	  Jozefovi	  Šoltésovi	  (pán	  Kohút	  tvrdil,	  že	  pán	  

Šoltés	  nedoručil	  fakturáciu	  vykonaných	  zmien	  
• žiadosť	  spoločnosti	  REKO	  KOŠICE	  s.r.o.	  o	  prehodnotení	  poplatku	  za	  odpad.	  	  

Pani	  Lichvárová,	  samostatná	  referentka	  obce,	  informovala	  o	  miestnych	  poplatkoch	  za	  
odpad	  pre	  podnikateľov	  

• žiadosť	   Jozefa	   Kohúta	   o	  riešenie	   situácie	   na	   pozemku	   obecného	   rigolu	   p.	   č.135/7	  
a	  704/2	   v	  k.ú.	   Vyšný	   Lánec	   -‐	   starosta	   poveril	   stavebnú	   komisiu	   obhliadkou	  
predmetného	  miesta	  
poslanec	   R.Kapaló	   hovoril	   o	  situácii	   pri	   prietrži	   mračien,	   kadiaľ	   odviesť	   vodu	   vo	  
Vyšnom	  Lánci	  
starosta	  spomenul	  zlé	  vyspádovanie	  rigolov,	  ktoré	  boli	  vlani	  rekonštruované	  

• sťažnosť	   p.Štrbákovej	   o	  havarijnom	   stave	   nehnuteľnosti	   na	   p.č.163/18	   vo	   Vyšnom	  
Lánci	  

• pán	  Cibuľa	  riešil	  havarijný	  stav	  v	  rigoloch	  vo	  Vyšnom	  Lánci	  a	  ako	  odplata	  mu	  poslanci	  
schválili	  drevnú	  hmotu.	  

• žiadosť	  pána	  Végvariho	  o	  preplatenie	  nákladov	  za	  vyasfaltovanie	  vjazdu.	  
	  

K	  bodu	  č.	  8	  
V	  diskusii	   sa	  pán	  Bárány	  pýtal	  na	   farbu	   tombolového	   lístka	   z	  plesu.	   Tvrdil,	   že	  bol	   spáchaný	  
podvod,	  nakoľko	  jeho	  lístok	  mal	  byť	  výherný.	  
Pán	   starosta	   odpovedal,	   že	   reklamovať	   bolo	   treba	   hneď	   počas	   žrebovania	   a	  hlboko	   sa	  
ospravedlnil.	   Ešte	   sa	   pán	   Bárány	   vyjadril	   k	  rozdávaniu	   papierov	   pred	   zasadnutím	  
zastupiteľstva,	   že	   v	  minulosti	   poslanci	   namietali,	   ak	   nedostali	   podklady	   v	  dostatočnom	  
predstihu	  pred	   zasadnutím	  OZ.	  Poslanec	  R.	  Kapaló	   skonštatoval,	   že	  podklady	  dostali	   všetci	  
poslanci	  pred	  pracovnou	  schôdzou	  a	  boli	  o	  všetkom	  včas	   informovaní.	  Pred	  zasadnutím	  OZ	  
boli	  rozdávané	  návrhy	  uznesení.	  
	  
K	  bodu	  č.	  9	  
Pán	  starosta	  sa	  poďakoval	  všetkým	  prítomným	  za	  účasť	  a	  ukončil	  zasadnutie	  OZ.	  
	  
	  
	  
..............................	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ...................................	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ..............................................	  
	  	  	  	  	  Karol	  Kočiš	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ladislav	  Urbán	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  MVDr.	  Ladislav	  Molnár	  PhD.	  



	  	  	  	  overovateľ	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  overovateľ	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  starosta	  	  obce	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  PRIJATÉ	  UZNESENIA	  	  
z	  2.	  riadneho	  zasadnutia	  Obecného	  zastupiteľstva	  obce	  	  Perín	  –	  Chym	  ,	  dňa	  13.	  3.	  2015	  

	  

UZNESENIE	  	  č.	  7/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  v	  Períne-‐	  Chyme	  r	  u	  š	  í	  uznesenie	  č.2/2015	  zo	  dňa	  2.1.2015.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  8	  	  	  	  ,	  proti	  :	  0	  	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  	  	  	  	  	  	  

	  

UZNESENIE	  	  č.	  8	  /2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  v	  Períne-‐	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  	  poslanca	  Mareka	  Trembeckeho	  
oprávneného	  zvolávaním	  a	  vedením	  OZ	  v	  prípadoch	  podľa	  §	  12	  ods.	  2	  prvá	  veta,	  ods.	  3	  tretia	  
veta,	  ods.5	  tretia	  veta	  a	  ods.	  6	  tretia	  veta,	  	  zákona	  č.	  369/1990	  Zb.	  o	  obecnom	  zriadení	  
v	  znení	  neskorších	  predpisov	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  1	  (Marek	  Trembecki)	  	  	  	  	  	  	  

	  

UZNESENIE	  	  č.	  9	  /2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  b	  e	  r	  i	  e	  	  na	  vedomie	  	  správu	  starostu	  obce	  o	  
činnosti	  od	  predchádzajúceho	  zasadnutia	  Obecného	  zastupiteľstva.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  8	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  	  	  	  	  	  	  

	  

UZNESENIE	  č.	  10	  /2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  b	  e	  r	  i	  e	  	  na	  vedomie	  	  správu	  predsedov	  finančnej	  
komisie	  a	  komisie	  pri	  výkone	  funkcií	  verejných	  funkcionárov	  na	  ochranu	  verejného	  záujmu.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  8	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

UZNESENIE	  č.	  11	  /2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  ž	  i	  a	  d	  a	  	  starostu	  obce	  zabezpečiť	  vykonanie	  
komplexnej	  inventarizácie	  majetku	  obce	  Perín-‐Chym	  do	  15.4.2015	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  8	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

	  



	  

UZNESENIE	  č.	  12/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  p	  o	  v	  e	  r	  u	  j	  e	  	  predsedov	  jednotlivých	  komisií	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
(finančnej	  komisie,	  stavebnej	  komisie	  a	  komisie	  ochrany	  verejného	  poriadku)	  prehodnotiť	  
výšku	  poplatku	  za	  zber	  a	  likvidáciu	  komunálneho	  odpadu	  a	  vypracovať	  nový	  návrh	  VZN	  
reálnych	  požiadaviek	  do	  najbližšieho	  zasadnutia	  Obecného	  zastupiteľstva.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  8	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

UZNESENIE	  č.	  13	  /2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  b	  e	  r	  i	  e	  	  na	  vedomie	  	  správu	  riaditeľa	  obvodného	  
oddelenia	  Policajného	  zboru	  Veľká	  Ida	  o	  rozbore	  trestnej	  činnosti	  a	  priestupkov	  za	  rok	  2014.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

UZNESENIE	  č.	  14/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  b	  e	  r	  i	  e	  	  na	  vedomie	  	  informáciu	  o	  stave	  príprav	  
zmien	  územného	  plánu	  obce	  a	  vyhlasuje	  výzvu	  na	  doplnenie	  nových	  požiadaviek	  občanov	  
pre	  všetky	  k.ú.	  obce	  Perín-‐Chym	  do	  30.júna	  2015.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  	  

UZNESENIE	  č.	  15/2015	  

Na	  základe	  žiadosti	  bývalej	  starostky	  obce,	  Mgr.	  Adrieny	  Baranovej	  zo	  dňa	  30.1.2015,	  
Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  vyplatenie	  náhrady	  platu	  za	  
nevyčerpanú	  dovolenku	  v	  rozsahu	  25	  	  dní	  za	  rok	  2014,	  v	  zmysle	  §2	  ods.2	  zákona	  253/1994	  
Z.z.	  .	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

	  UZNESENIE	  č.	  16/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  b	  e	  r	  i	  e	  	  na	  vedomie	  	  plat	  starostu,	  ktorý	  je	  v	  
súlade	  s	  §	  4	  ods.3	  zák.č.	  253/1994	  Z.z.	  v	  znení	  neskorších	  predpisov,	  a	  to	  súčin	  priemernej	  
mzdy	  zamestnanca	  v	  národnom	  hospodárstve	  vyčíslenej	  na	  základe	  údajov	  Štatistického	  
úradu	  Slovenskej	  republiky	  za	  r.2014	  a	  násobku	  podľa	  §	  4	  ods.1	  citovaného	  zákona,	  t.z.	  1,98	  
násobok	  (podľa	  počtu	  obyvateľov	  v	  obci	  1000-‐3000)	  s	  účinnosťou	  od	  1.1.2015,	  (858	  x	  1,98	  =	  
1698.84	  €	  ,po	  zaokrúhlení	  1699	  €).	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  



	  

UZNESENIE	  č.	  17/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  za	  člena	  školskej	  rady	  v	  Materskej	  
škole	  v	  Períne	  poslanca	  Pavla	  Štefána.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

UZNESENIE	  č.	  18/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  Dohodu	  o	  vyporiadaní	  záväzku	  
evidovaného	  voči	  spoločnosti	  KALGO	  s.r.o.	  za	  komunálne	  odpady	  za	  r.2013	  a	  2014,	  podľa	  
predloženého	  návrhu	  vrátane	  prílohy.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

UZNESENIE	  č.	  19/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  Dohodu	  o	  mimosúdnom	  
vyporiadaní	  záväzku	  obce	  voči	  Jozefovi	  Šoltésovi,	  bytom	  Perín	  67,	  044	  74	  Perín-‐Chym,	  o	  
ktorý	  sa	  vedie	  súdne	  konanie	  na	  Okresnom	  súde	  Košice	  -‐	  okolie,	  sp.zn.:	  11C/17/2011,	  tak	  ako	  
bola	  vypracovaná,	  vzájomne	  odsúhlasená	  a	  prednesená	  starostom	  obce.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  6	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  1	  (Róbert	  Kapaló)	  	  	  	  	  	  	  

	  

UZNESENIE	  č.	  20/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  zamietnutie	  žiadosti	  spoločnosti	  
REKO	  KOŠICE	  s.r.o,	  podanú	  dňa	  6.3.2015,	  o	  prehodnotenie	  poplatku	  za	  komunálny	  odpad	  
pre	  pohostinstvo	  v	  obci	  Vyšný	  Lánec.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

UZNESENIE	  č.	  21	  /2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  p	  o	  v	  e	  r	  u	  j	  e	  	  stavebnú	  komisiu	  a	  poslancov	  za	  
Vyšný	  Lánec	  obhliadkou	  predmetného	  miesta	  v	  zmysle	  žiadosti	  Jozefa	  Kohúta,	  podanej	  dňa	  
13.3.2015,	  s	  vypracovaním	  návrhu	  na	  riešenie	  v	  termíne	  do	  10.4.2015.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

	  

	  



	  

	  UZNESENIE	  č.	  22/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  b	  e	  r	  i	  e	  	  na	  vedomie	  	  sťažnosť	  p.	  Štrbákovej	  o	  
havarijnom	  stave	  nehnuteľnosti	  na	  p.č.163/18	  v	  k.ú.	  Vyšný	  Lánec	  a	  postupuje	  ju	  na	  stavebný	  
úrad.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  	  

UZNESENIE	  č.	  23/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  	  p.Cibuľovi	  	  kompenzáciu	  za	  náklady	  
pri	  výrube	  drevín	  drevnú	  hmotu	  zo	  zrezaných	  drevín,	  na	  základe	  ústnej	  žiadosti.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  	  

UZNESENIE	  č.	  24/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  	  p.	  Végvarimu	  preplatenie	  nákladov	  
za	  vyasfaltovanie	  vjazdu.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  7	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

Poznámka:	  Poslanec	  Ing.	  Roland	  Vinter,	  bol	  ospravedlnený	  za	  neúčasť	  pri	  hlasovaní,	  nakoľko	  
riešil	  havarijný	  stav	  v	  budove	  OcÚ.	  

	  

	  

	  

Za	  návrhovú	  komisiu	  :	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  MVDr.	  Ladislav	  	  Molnár	  PhD	  

Ing.	  Roland	  	  Vinter	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  starosta	  	  obce	  

Róbert	  Kapaló	  

Zapísala	  :	  	  Ing.M.	  Štefánová	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  

	  

	  



	  


